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RG.0002.6.2011 
 

Protokół  Nr VIII/2011 
z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 8 września  2011 roku 
odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 
 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 914, a zakończyła               
o godz. 1222. 
 
Ad.I. Godz. 914 
Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 
powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 
obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 
uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (radny Jan Ziemniak brał udział w 
obradach od godz. 930). 
Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.II. Godz. 916 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji, 
w którym zaproponował, aby wnieść zmianę  polegającą na wprowadzeniu w punkcie 
VI  nowego podpunktu 12 o treści: „Przyjęcie uchwały Rady Gminy w sprawie 
przekazania skargi” w związku z wpłynięciem skargi P. Czesława Tysa dotyczącej 
decyzji o warunkach zabudowy. 
Propozycja zmiany w porządku obrad w  głosowaniu została przyjęta jednogłośnie -  
14 głosów „za”. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad po naniesionej 
zmianie. 
W głosowaniu porządek obrad został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 
Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
IV. Wręczenie wpisu do „Księgi Zasłużonych” dla Gminy Radomyśl nad 

Sanem. 
V. Wystąpienie Wójta Gminy. 
VI. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) ustalenia opłat za świadczenia przekraczające podstawę programową 
wychowania przedszkolnego w Gminnym Przedszkolu Publicznym w 
Radomyślu nad Sanem, 

2) zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok, 
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3) zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy ( dotyczy m. 
Orzechów), 

4) zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy ( dotyczy m. 
Chwałowice), 

5) poboru podatków w formie inkasa, 
6) zmiany uchwały w sprawie ustanowienia zasad przysługiwania diet 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej 
Gminy Radomyśl nad Sanem, 

          7) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie 
gminy Radomyśl nad Sanem, 

          8)  dopłat do ceny wody na terenie gminy Radomyśl nad Sanem, 
               9) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Stalowej Woli, 

     a) odczytanie opinii zespołu opiniującego o zgłoszonym kandydacie, 
     b) przedstawienie opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji o 

zgłoszonym kandydacie, 
     c) przeprowadzenie tajnych wyborów przez Komisję Skrutacyjną. 

     10) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Radomyśl nad Sanem, 
     11) zmian w uchwale budżetowej na rok 2011, 
     12) przekazania skargi. 

     VII.    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 
VIII. Zakończenie VIII sesji Rady Gminy. 
 

Ad. III. Godz. 920                                   
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    
z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 15.07.2011r. znajdował  się zwyczajowo do 
wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 
radnym.  W związku z tym zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 
Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 
Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      
w głosowaniu  – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV. Godz. 921 

W tym punkcie porządku obrad dokonano uroczystego wręczenia okolicznościowego 
potwierdzenia wpisu do Księgi Zasłużonych dla Gminy Radomyśl nad Sanem. 
Na podstawie uchwały Rady Gminy podjętej na sesji w dniu 15.07.2011r. tytuł 
„Zasłużony” otrzymała Pani Dorota Nieznalska. 
Uhonorowana tytułem „Zasłużony” dla gminy oprócz grawerowanego potwierdzenia 
otrzymała również oficjalną uchwałę Rady Gminy poświadczającą wpisanie do 
Księgi. Uchwała została odczytana przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Ad.V. Godz. 1019  
Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 
na sesjach  Rady Gminy odbytych w dniach 28.06.2011r. i 15.07.2011r. oraz 
wniosków zgłoszonych na posiedzeniach Stałych Komisji Rady Gminy. 
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Wnioski z sesji z dnia 28.06.11r. 
Wniosek radnego Mariusza Skwary: 
1. „Proszę uzupełnić brakujące oświetlenie przy wale przy posesji Pana Szeligi w 
Orzechowie”. 
Odpowiedź: 
Oświetlenie zostanie wykonane zgodnie z projektem budowlanym. Konieczna jest 
dobudowa słupa wraz z podwieszeniem lampy. 
 
Wnioski radnego Bolesława Puki: 
2. „ Udrożnić wentylację grawitacyjną w sali widowiskowej w Domu Ludowym w 
Żabnie. Ze względu na ogrzewanie gazowe wymóg jest konieczny.” 
Odpowiedź: 
Dom Ludowy w Żabnie jest przekazany w zakres sołectwa. Prace związane z 
utrzymaniem obiektu należą do kompetencji organów sołectwa. Wentylacja została 
udrożniona we własnym zakresie przez Sołtysa sołectwa i Radę Sołecką. 
 
3. „ Dokonać oględzin stanu technicznego boazerii na tarasie Domu Ludowego w 
Żabnie. Obecny stan boazerii z PCV powoduje jej zniekształcenia i grozi 
odpadnięciem”. 
Odpowiedź: 
W dniu 29.08.2011r. został przeprowadzony przegląd gwarancyjny Domu Ludowego 
w Żabnie. Wykonawca zobowiązał się do usunięcia usterek w terminie do 15.09.11 r. 
 
Wnioski radnego Stanisława Kosińskiego: 
4. „Dokonać odmulenia jeziora w Chwałowicach – wniosek z III kadencji Rady.” 
Odpowiedź: 
Odpowiedź została udzielona na dwóch poprzednich sesjach. 
 
5. „Budowa chodnika w Chwałowicach na odcinku 3 km – wniosek z III kadencji 
Rady.” 
Odpowiedź: 
Odpowiedź została udzielona na dwóch poprzednich sesjach. 
 
6. „Utwardzenie drogi wojewódzkiej w Chwałowicach 2 km – wniosek z III kadencji 
Rady.” 
Odpowiedź: 
Odpowiedź została udzielona na dwóch poprzednich sesjach. 
 
7. „Oświetlenie przy drogach gminnych w Chwałowicach.” 
Odpowiedź: 
Odpowiedź została udzielona na dwóch poprzednich sesjach. 
 
8. „Budowa przystanków w Chwałowicach 3 sztuki.” 
Odpowiedź: 
Brak środków w budżecie gminy. 
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9. „Dokonać konserwacji rowu  od Kanału A w stronę jeziora i do wału.” 
Odpowiedź: 
Odpowiedź została udzielona na dwóch poprzednich sesjach. 
 
Wnioski  przyjęte przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych na posiedzeniu w 
dniu 27.06.11r. 

 
1. Komisja wystąpiła o podjęcie działań zmierzających do ponownego sprawdzenia 
czystości  oczyszczonych ścieków  odprowadzanych z oczyszczalni w Lipie do rz. 
Jodłówka, które są uciążliwe dla mieszkańców m. Wola Rzeczycka ze względu na 
nieprzyjemny zapach. 
Wskazane jest rozeznanie co do częstotliwości przeprowadzanych badań, ich zakresu 
tzn. czy kontrola polega tylko na zbadaniu czystości oczyszczonych ścieków czy 
badane są inne parametry np. po względem wydzielających się zapachów. 
 
Odpowiedź: 
Wystąpiono z pismem w powyższej sprawie do Wójta Gminy Zaklików. W 
odpowiedzi poinformowano, że Zakład Usług Komunalnych w Zaklikowie posiada 
pozwolenie wodno prawne wydane decyzją Starosty Stalowowolskiego na 
wprowadzanie oczyszczonych ścieków komunalnych z Biologicznej Oczyszczalni 
Ścieków w Lipie o obciążeniu wyrażonym równoważną liczbą mieszkańców  RLM = 
1158, do ziemi za pośrednictwem rowu B. 
ZUK Zaklików zobowiązany jest do przeprowadzania badań z częstotliwością 1 raz 
na kwartał. Badania są przeprowadzane w akredytowanym laboratorium, 
ewidencjonowane i przechowywane w zakładzie. Wyniki jakości ścieków przesyłane 
są terminowo do WIOŚ w Rzeszowie Delegatura Tarnobrzeg i starosty 
stalowowolskiego. Ponadto w dniach 05-07.07.11r. została przeprowadzona 
interwencyjna kontrola Oczyszczalni Ścieków w Lipie przez uprawnionego 
inspektora WIOŚ Rzeszów Delegatura Tarnobrzeg celem sprawdzenia stanu 
faktycznego emisji zanieczyszczeń do wód powierzchniowych. W wyniku kontroli 
nie stwierdzono żadnych naruszeń i nieprawidłowości.  
 
2. Komisja wnosi o sprawdzenie sprawności śluzy na rz. Jodłówka zlokalizowanej 
między m. Żabno, a m. Wola Rzeczycka  wobec prawdopodobieństwa, że niesprawna 
śluza powoduje spiętrzenie wody i podtapianie gospodarstw domowych w Woli 
Rzeczyckiej. 
 
Odpowiedź: 
Przedmiotowa sprawa została zgłoszona do PZMiUW w Rzeszowie Inspektorat 
Nisko. W związku z powyższym dokonano sprawdzenia sprawności jazu piętrzącego 
na rz. Jodłówka  przez strażnika wałowego. Stwierdzono sprawność śluzy wałowej. 
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Wnioski z sesji z dnia 15.07.11r. 
Wniosek radnego Zygmunta Janoszka: 
1. „Wnioskuję o zamieszczenie informacji pod tytułem „ADAM MICKIEWICZ” na 
pomniku Adama Mickiewicza przy placu zabaw w Radomyślu nad Sanem, ponieważ 
dla osób przyjezdnych jest kojarzony jako Tadeusz Kościuszko”. 
Odpowiedź: 
Wniosek został zrealizowany. 
 
Wnioski radnego Mariusza Skwary: 
2. „Proszę zapewnić środki na przebudowę drogi do wału rzeki Strachockiej w 
miejscowości Orzechów”. 
Odpowiedź: 
Będzie rozważona możliwość zaproponowania powyższego zadania do budżetu 
gminy na 2012r. 
 
3. „ Proszę o przełożenie lampy oświetleniowej ze słupa o numerze 16/III na słup o 
numerze 12/III miejscowości Orzechów”. 
Odpowiedź: 
Przełożenie lampy zostanie wykonane podczas budowy oświetlenia w miejscowości 
Orzechów. 
 
4. „Proszę doposażyć place zabaw w Orzechowie i Dąbrówce”. 
Odpowiedź: 
GKRPA w Radomyślu nad Sanem zaplanuje w 2012r. doposażenie placów zabaw w 
miejscowościach: Orzechów i Dąbrówka. 
 
5. „Proszę dokonać konserwacji rowów na terenie sołectwa Orzechów”. 
Odpowiedź: 
Konserwacja rowu melioracji szczegółowej w roku bieżącym w m. Orzechów jest 
niemożliwa ze względu na brak środków finansowych na koncie Gminnej Spółki 
Wodnej. Jednocześnie informuje się, że prace melioracyjne na terenie gminy są 
wykonywane zgodnie z planem rzeczowo- finansowym zatwierdzonym przez Walne 
Zgromadzenie Delegatów Gminnej Spółki Wodnej, którego realizacja zależy od 
ściągalności składek melioracyjnych. W związku z powyższym poczynione zostaną 
starania przez Zarząd Gminnej Spółki Wodnej w celu ujęcia w/w rowu do 
konserwacji na rok 2012. 
 
6. „Proszę zapewnić w przyszłych budżetach gminy środki finansowe na budowę 
Domu Ludowego w Orzechowie”. 
Odpowiedź: 
Jest to wniosek zasadny, gdyż sołectwo Orzechów jako jedyne w gminie nie posiada 
Domu Ludowego. Jednak na ten czas zadanie to jest niemożliwe do wykonania z 
racji dużych kosztów jego realizacji i problemu z wygospodarowaniem środków 
budżetowych na ten cel. Obecnie i w najbliższym czasie dużo gminnych funduszy 
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pochłonie budowa oczyszczalni ścieków oraz kanalizacji i na tym aktualnie skupia 
się gmina. 
 
Wniosek radnego Jacka Pamuły: 
7. „ Wystąpić do Rejonu Energetycznego PGE w Stalowej Woli o dokonanie 
pomiarów napięcia w m. Rzeczyca Okrągła – teren w pobliżu stacji paliw i drogi 
wojewódzkiej. Problem ze spadkami napięcia zgłosiła mieszkanka Rzeczycy 
Okrągłej Pani Elżbieta Mańkowska na Zebraniu Wiejskim wsi Rzeczyca Okrągła”. 
Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do Rejonu Energetycznego w Stalowej Woli z prośbą o 
dokonanie pomiarów napięcia. Na podstawie informacji Rejonu Energetycznego w 
Stalowej Woli  pomiary spadków napięcia w Rzeczycy Okrągłej są w trakcie 
wykonywania. 
 
Wnioski radnego Stanisława Kosińskiego: 
8. „Wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o utwardzenie drogi – 2 km od granicy 
województwa w stronę Chwałowic i budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w 
Chwałowicach – 3km.” 
Odpowiedź: 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 28.06.11r. 
 
9. „Budowa oświetlenia  w Chwałowicach.” 
Odpowiedź: 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 28.06.11r. 
 
10. „Dokonać konserwacji rowu  od Kanału A w stronę jeziora i do wału.” 
Odpowiedź: 
Odpowiedź została udzielona na sesji w dniu 28.06.11r. 
 
11. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej prze cegielnię w stronę Kozłowskiego 
Lesława” 
Odpowiedź: 
W ramach usuwania skutków powodzi nastąpi przebudowa drogi będącej drogą 
powiatową na odcinku Chwałowice – Witkowice z drogą gminną Chwałowice – 
Popowice (między cegielniami). Termin realizacji do 31.10.11r. 
 
Wniosek przyjęty przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych na posiedzeniu w 
dniu 13.07.11r. 

 
Komisja wystąpiła o przedstawienie na sesji protokołu z wizji lokalnej w 
miejscowościach: Rzeczyca Okrągła, Kępa Rzeczycka, Dąbrowa Rzeczycka z 
udziałem sołtysów tych sołectw i przedstawiciela Gminnej Spółki Wodnej odbytej na 
okoliczność podtapiania gospodarstw domowych w/w miejscowościach i zalewania 
drogi biegnącej obok rozlewiska położonego w Rzeczycy Okrągłej. 
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W tym zakresie Komisja proponuje przeanalizowanie podjętych na spotkaniu ustaleń 
i podjęcie działań, w uzgodnieniu z sołtysami, w celu rozwiązania w/w problemu 
poprzez np. ewentualne powołanie spółki wodnej w tym terenie. 
 
Odpowiedź: 
W dniu 01.03.br. dokonano wizji w sprawie uregulowania rz. Łukawica oraz 
rozlewiska w m. Rzeczyca Okrągła, Kępa Rzeczycka i Dąbrowa Rzeczycka przy 
udziale zainteresowanych sołtysów, przedstawiciela PZMiUW w Rzeszowie i 
przedstawiciela Urzędu Gminy. Protokół z  przeprowadzonej wizji znajduje się na 
stanowisku RL i u zainteresowanych osób. Proponuje się zorganizowanie spotkania 
sołtysów poszczególnych miejscowości z przedstawicielem PZMiUW celem 
rozważenia możliwości założenia spółki wodnej. 
Zostanie zwołana narada z sołtysami m.in. w sprawie powołania spółek wodnych w 
sołectwach w których nie występują oraz przyjęcia zasad finansowania konserwacji 
rowów melioracyjnych przy udziale środków budżetowych gminy oraz funduszy 
sołeckich. 
 
Wnioski zgłoszone  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 
w dniu 13.07.11r. 
 
1. Radny Stanisław Kosiński zgłosił wniosek, aby wystąpić do Wojewody 
Podkarpackiego o zwiększenie środków finansowych na usunięcie szkód 
popowodziowych w zakresie remontu dróg dojazdowych do wałów oszacowanych 
przez gminną komisję na terenie całej gminy do kwoty 5 mln. zł. 
Odpowiedź: 
Komisja wojewódzka w ubiegłym roku w dniu 27.08.2010r. oszacowała straty 
popowodziowe w infrastrukturze gminnej na ogólną kwotę 1.569.000 zł ( straty na 
drogach gminnych i przepustach – 1.264.000 zł, straty na w mostach i kładkach – 
50.000 zł, straty w rowach melioracyjnych – 255.000 zł). Na remont dróg gmina 
otrzymała ogółem 380.000 zł, w tym 108.275 zł na drogę Chwałowice – Popowice, 
91.725 zł na drogę w Woli Rzeczyckiej i 180.000 zł na drogę w Chwałowicach 
między cegielniami. 
Należy nadmienić, że wg doniesień prasowych Wojewoda Podkarpacki otrzyma na 
całe województwo 6 mln. zł. na usuwanie skutków powodzi.  
 
2. Radny Stanisław Kosiński zgłosił wniosek, aby obniżyć dietę  Przewodniczącego 
Rady Gminy z kwoty 1300 zł miesięcznie do kwoty 800 zł. Zaoszczędzoną kwotę w 
wysokości 500 zł przeznaczyć na wynagrodzenie Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy tj. między innymi pełnienie przez niego dyżurów w Urzędzie Gminy. Wg 
radnego wynika to z potrzeby podziału obowiązków Przewodniczącego Rady  oraz  
braku zaangażowania i dbałości  ze strony Przewodniczącego w zakresie rozwoju 
całej gminy.  
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Odpowiedź: 
Zgodnie ze Statutem Gminy każdy radny ma prawo inicjatywy uchwałodawczej. 
Radny Kosiński może zatem przygotować projekt uchwały w tej sprawie i przekazać 
Przewodniczącemu Rady Gminy pod obrady Rady Gminy. 
 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że od kilkunastu lat zgłaszał 
wnioski, które do tej pory nie zostały zrealizowane. Nie wykonano m.in. chodników, 
nie zmodernizowano wałów, czy nie dokonano renowacji jeziora w Chwałowicach. 
Oznajmił, że w gminie Annopol pozyskano bardzo duże środki na zadania związane z 
odbudową infrastruktury drogowej i remontem wałów po ubiegłorocznej powodzi. 
Natomiast w naszej gminie nic w tym temacie nie zrobiono. Dodał, że wg jego 
informacji przyznane są spore środki dla województwa podkarpackiego, lubelskiego i 
świętokrzyskiego na modernizację infrastruktury powodziowej i można je pozyskać, 
ale tym tematem nikt się nie zainteresował. 

 
Ad.VI/1. Godz. 952  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
przekraczające podstawę programową wychowania przedszkolnego w Gminnym 
Przedszkolu Publicznym w Radomyślu nad Sanem przedstawiła Joanna Dudzińska – 
Inspektor ds. oświaty. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował o rozstrzygnięciu 
nadzorczym wojewody podkarpackiego stwierdzającym nieważność uchwały Rady 
Gminy Nr VII/56/11 z dnia 15 lipca 2011r.  w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
przekraczające podstawę programową wychowania przedszkolnego w Gminnym 
Przedszkolu Publicznym w Radomyślu nad Sanem. W powyższej uchwale 
wprowadzono opłatę  miesięczną w wysokości 90 zł  za świadczenia przekraczające 
podstawę programową wychowania przedszkolnego oraz ustalono opłatę w 
wysokości 70 zł za drugie i kolejne dziecko w przypadku korzystania ze świadczeń 
przedszkola przez dwoje i więcej dzieci z jednej rodziny. Zdaniem organu nadzoru 
tak wprowadzona odpłatność jest niezgodna z przepisami, gdyż Rada Gminy 
zobowiązana była ustalić koszt sprawowania opieki nad dziećmi wykonywany 
powyżej 5 godzin w sposób precyzyjny tj. określający koszt takiej opieki za każdą 
godzinę. Tych wymogów nie spełniają opłaty, których wysokość określono w 
uchwale. Ustalenie przedmiotowych opłat na sztywnym poziomie nie pozwala 
bowiem na kontrolę czy w jej ramach mieszczą się wyłącznie świadczenia 
przekraczające podstawy programowe wychowania przedszkolnego. Taki zabieg 
zmusza też w istocie do ponoszenia wyznaczonej opłaty w każdym przypadku, 
niezależnie od czasu korzystania i charakteru dodatkowych usług opiekuńczo – 
wychowawczych świadczonych przez przedszkole.   
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka zapytał czy proponowana 
wysokość opłaty za świadczenia przekraczające wymiar zajęć w kwocie 1,20 zł za 
godzinę oraz 0,90 zł za drugie i kolejne dzieci była konsultowana z rodzicami 
przedszkolaków. 
Dyrektor Gminnego Przedszkola w Radomyślu nad Sanem Agnieszka Rybak 
poinformowała, że przy opracowywaniu projektu uchwały była brana pod uwagę 
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opłata wcześniej stosowana. Powiedziała, że były prowadzone rozmowy z rodzicami, 
którzy ze zrozumieniem podeszli do zaproponowanej opłaty. Nadmieniła, że w 
konsekwencji po przeliczeniu wysokość opłaty będzie na tym samym poziomie co w 
roku ubiegłym. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr VIII/65/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/2. Godz. 1003  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2011 rok przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 2 głosy 
„wstrzymujące”. 
Uchwała Nr VIII/66/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/3. Godz. 1006  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 
gminy w m. Orzechów przedstawiła P. Magdalena Grębowiec  - inspektor Urzędu 
Gminy, informując jednocześnie o pozytywnej opinii Zebrania Wiejskiego w 
Orzechowie w kwestii zbycia przedmiotowej nieruchomości. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W jego wyniku projekt  został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr VIII/67/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VI/4. Godz. 1010  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 
gminy w m. Chwałowice przedstawiła P. Magdalena Grębowiec  - inspektor Urzędu 
Gminy. 
P. Grębowiec  poinformowała, że  Zebranie Wiejskie  w Chwałowicach pozytywnie 
zaopiniowało sprzedaż nieruchomości.  
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W jego wyniku projekt  został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr VIII/68/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VI/5. Godz. 1012 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie poboru podatków w formie inkasa 
przedstawiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera.  
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy  zarządził głosowanie 
nad przedstawionym projektem uchwały. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr VIII/69/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/6. Godz. 1014 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 
zasad przysługiwania diet przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 
pomocniczej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera.  
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W jego wyniku projekt  został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr VIII/70/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad.VI/7/8. Godz. 1044  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Radomyśl nad Sanem oraz projekt uchwały  w 
sprawie dopłat do ceny wody na terenie gminy Radomyśl nad Sanem zostały 
jednocześnie przedstawione przez  Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej 
Lesława Patera. 
P. Pater poinformował, że jak wynika z wyliczeń cena 1 m3 wody kształtuje się na 
poziomie 3,57 zł netto (dotychczas 3,40 zł). Dyrektor zaproponował zwiększenie 
ceny o 3 gr do poziomu 3,60 zł. Cena ta pozwoliłaby na zwiększenie marży zakładu, 
a uzyskane środki byłyby wykorzystywane na bieżące remonty i naprawy sieci. 
Komisje Stałe Rady Gminy zaopiniowały pozytywnie zaproponowaną przez 
Dyrektora ZGK taryfę w wysokości 3,60 zł za 1 m3 dostarczanej wody. 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że podwyższenie taryfy  jest 
nie  celowe, był przeciwny podwyższeniu ceny wody. Stwierdził, że należy dążyć do 
racjonalnego gospodarowania wody i zmniejszenia straty wody. W związku z tym 
wystąpił o  utrzymanie ceny wody na dotychczasowym poziomie. 
Radny Kazimierz Pasztaleniec powiedział, że podwyżkę ceny wody zaproponowaną 
w taryfie można zaakceptować, ale należy podjąć działania w celu poprawy jakości 
wody, ponieważ obecnie jest ona w fatalnym stanie. 
P. Lesław Pater poinformował, że woda spełnia wszystkie normy jeżeli chodzi o 
przydatność do spożycia. Niezbyt dobra jakość wody wynika z faktu, iż urządzenia 
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uzdatniające wodę nie są w stanie przerobić dużej ilości wody kierowanej do sieci, 
jak ma to miejsce przede wszystkim w okresie letnim, kiedy jest duże 
zapotrzebowanie na wodę. Woda nie uzdatniona dostaje się do sieci i zachodzi proces 
wytrącania osadu i stąd pojawia się żółta woda. Sytuacja może się powtarzać dopóki 
nie zwiększy się, w drodze remontu stacji, możliwości produkcyjnej obu SUW.  
Wójt Gminy Jan Pyrkosz oznajmił, że przy zatwierdzaniu taryfy i ustalaniu dopłaty 
do ceny wody należy mieć też na uwadze kwestię inwestycji, które będą realizowane. 
Został złożony wniosek w Urzędzie Marszałkowskim do Regionalnego Programu 
Operacyjnego o dofinansowanie modernizacji obu stacji uzdatniania wody. Wniosek 
opiewa na ponad 2 mln. zł i można założyć, że uda się pozyskać środki na remont 
stacji, który byłby przeprowadzony w przyszłym roku. Zadanie poprawiłoby jakość 
wody dostarczanej z ujęcia w Radomyślu i Chwałowicach i zapobiegłoby 
występującym usterkom. Aktualnie została ogłoszona liczba projektów złożonych do 
programu, które będą mogły uzyskać wsparcie. Kwota tych projektów dwukrotnie 
przewyższa środki, które Urząd Marszałkowski posiada na dofinansowanie. Możliwe 
jednak jest, że ta kwota zostanie zwiększona.  
Radny Stanisław Kosiński powiedział, że od każdego odbiorcy jest naliczana opłata 
stała wynosząca 1,50 zł i za te środki miały być wykonywane remonty. 
P. Pater wyjaśnił, że środki z tego tytułu są niewielkie, nie mniej jednak za uzyskaną 
kwotę są zakupywane wodomierze i sukcesywnie wymieniane, szczególnie w 
gospodarstwach gdzie jest realizowana kanalizacja.  
Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionych projektów uchwał. 
W wyniku głosowania projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Radomyśl nad Sanem został 
przyjęty – 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące”. 
Uchwała Nr VIII/71/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Projekt uchwały  w sprawie dopłat do ceny wody na terenie gminy Radomyśl nad 
Sanem został w głosowaniu przyjęty – 13 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące”. 
Uchwała Nr VIII/72/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.VI/9. Godz. 1100  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 
Stalowej Woli  przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Następnie zgodnie z wymogami ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych 
zostały przedstawione opinie o kandydacie na ławnika sądowego. 
Przewodniczący zespołu opiniującego kandydata na ławnika sądowego radny 
Bolesław Puka odczytał opinię o zgłoszonym kandydacie. 
Przewodniczący Rady Gminy dokonał przedstawienia opinii Komendanta 
Wojewódzkiego Policji o zgłoszonym kandydacie. 
Przedłożone opnie o zgłoszonym kandydacie były pozytywne. 
Dokumenty powyższe stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o 
zgłaszanie propozycji kandydatów do komisji skrutacyjnej, której celem będzie 
przygotowanie i przeprowadzenie wyborów ławników. 
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Do składu komisji skrutacyjnej zostali zgłoszeni: 
Radny Bogdan Oszust zaproponował radnego Jerzego Gorczycę. 
Radny Kazimierz Pasztaleniec zgłosił radnych: Małgorzatę Krawiec i Mariusza 
Skwarę. 
Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 
Następnie przystąpiono do głosowania nad zaproponowanym składem komisji 
skrutacyjnej. 
Zgłoszony skład komisji został zaakceptowany – w głosowaniu 12 głosów „za”, 3 
głosy „wstrzymujące”. 
Po wyłonieniu komisji skrutacyjnej przystąpiono do wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Stalowej Woli. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania na ławnika do Sądu Rejonowego została 
wybrana Jolanta Lachowska. 
Protokół komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania odczytała 
przewodnicząca komisji radna Małgorzata Krawiec. Sporządzony protokół znajduje 
się w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu projekt został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr VIII/73/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.VI/10. Godz. 1120  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr VIII/74/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.VI/11. Godz. 1126  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2011 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr VIII/75/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.VI/12. Godz. 1134  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przekazania skargi przedstawił 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński. 
Następnie odczytał skargę  P. Czesława Tysa  z dnia 08.08.11r. dotyczącą decyzji  o 
warunkach zabudowy. 
Odczytana skarga stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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W dalszej części obrad zabrała głos radca prawny Elżbieta Hyjek – Czerkies, która 
przedstawiła przebieg postępowania w sprawie wydania decyzji  warunkach 
zabudowy. Poinformowała, że postępowanie nadal toczy się przed tut. urzędem. 
Pierwotnie w terminie ustawowym Wójt wydał decyzję odmowną opierając się 
między innymi na opinii architekta, który ocenił, że P. Tys nie może uzyskać na 
działce będącej jego własnością decyzji o warunkach zabudowy dla budynku 
mieszkalnego. Następnie P. Tys złożył odwołanie do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego w Tarnobrzegu, które decyzję Wójta utrzymało. Później P. Tys złożył 
skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie. Sąd decyzję SKO 
uchylił ze względów formalnych, ponieważ Kolegium nie powiadomiło jednej osoby 
jako strony postępowania. Następnie Kolegium uchyliło decyzję Wójta, który w 
wyniku działań podjętych przez Radę czyli podjęcie uchwał dotyczących  
przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem oraz przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Niwka” 
obejmującego m.in. działkę, której dotyczy przedmiotowa decyzja o ustaleniu 
warunków zabudowy, wydał postanowienie o zawieszeniu postępowania 
administracyjnego, aby nie wydać rozstrzygnięcia kolidującego z planem. Powyższe 
postanowienie Wójta Kolegium uchyliło ze względu na to, iż wniosek wpłynął przed 
podjęciem uchwał Rady Gminy. Obecnie akta sprawy znajdują się w urzędzie gminy 
i postępowanie będzie się nadal toczyć. 
 Radca prawny wyjaśniła, że zgodnie z art. 231 kodeksu postępowania 
administracyjnego w sprawie, w której toczy się postępowanie administracyjne 
skarga złożona przez stronę podlega rozpatrzeniu w toku postępowania zgodnie z 
przepisem kodeksu.  Natomiast w myśl art. 234 kpa organem właściwym do 
rozpatrzenia skargi jest organ przed którym toczy się postępowanie czyli przed 
Wójtem Gminy. Wobec powyższego skarga złożona przez P. Tysa nie może być 
rozpatrzona przez Radę Gminy w drodze uchwały. Dlatego też z mocy przepisów kpa 
została przygotowana uchwała o przekazaniu skargi Wójtowi Gminy, aby Wójt wziął 
ją pod uwagę w toku rozpatrywania wniosku P. Tysa. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz udzielając informacji w powyższej sprawie powiedział, że 
działka P. Tysa znajduje się w bliskiej odległości od Stacji Uzdatniania Wody w 
Radomyślu, na terenie, który będzie objęty planem zagospodarowania przestrzennego 
i w zamierzeniu będzie przeznaczony w przyszłości na budowę urządzeń związanych 
z zaopatrzeniem w wodę bądź komunalnych w celu zaspokojenia potrzeb 
mieszkańców. Bliskość działki P. Tysa może spowodować problemy gminy w 
uzyskaniu pozwolenia na budowę. Konieczne byłoby, bowiem zawiadomienie 
wszystkich stron, którym przysługiwałoby odwołanie. Rozwiązaniem tej sprawy 
byłaby zamiana działki P. Tysa na inna nieruchomość będącej własnością gminy. 
Po udzieleniu informacji w powyższej sprawie i wobec braku głosów w dyskusji 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod  głosowanie przedstawiony projekt 
uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr VIII/76/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Ad. VII. Godz. 1150 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński odczytał pismo Prezesa Zarządu 
Oddziału Gminnego ZOSP RP w Radomyślu nad Sanem Marka Bieruta, które 
wpłynęło do niego przed rozpoczęciem sesji.  W piśmie P. Bierut zwrócił się o 
przekazanie na sesji informacji tj. dwóch uchwał Prezydium Zarządu Oddziału 
Wojewódzkiego ZOSPRP w Rzeszowie z dnia 17.08.2011r. uchylających:  
1) uchwałę Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSPRP w Stalowej Woli z dnia 
31.05.11r. w sprawie zawieszenia uchwały Zjazdu Oddziału Gminnego ZOSPRP w 
Radomyślu z dnia 14.05.11r.  
2) uchwałę Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSPRP w Stalowej Woli w sprawie 
żądania zwołania nadzwyczajnego gminnego zjazdu.  
Powodem uchylenia uchwał powiatowych było brak uzasadnienia i wskazania 
sprzeczności uchwały zjazdu gminnego z konkretnymi postanowieniami statutu 
ZOSPRP czy uchwałami zwierzchnich władz związku. Nie zamieszczono również 
uzasadnienia co miało być przedmiotem merytorycznego porządku obrad gminnego 
zjazdu nadzwyczajnego. 
Radny Stanisław Kosiński odnosząc się do  wyboru gminnego zarządu powiedział, że 
wybory były demokratyczne i przeprowadzone zgodnie z przepisami. Dlatego 
wybrane gminne władze strażackie należy uznać za prawomocne. Jak stwierdził 
pewne osoby wówczas wybrane są w pewien sposób niepożądane we władzach 
gminnej straży, dlatego wybory zostały podważone. Obecnie jest podział w gminnej 
straży i aktualna sytuacja nie wpływa pozytywnie na atmosferę. Radny Kosiński 
dodał, że na sesji należałoby wyjaśnić tę sprawę i przedyskutować.  
Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że przedstawił powyższe pisma zgodnie z 
prośbą P. Marka Bieruta, a Rada Gminy nie jest kompetentna, aby zajmować się i 
rozwiązywać sprawy strażaków. 
Radny Jacek Pamuła popierając zdanie Przewodniczącego Rady wyraził zdanie, że 
jest to wewnętrzna sprawa Gminnego Związku ZOSPRP i dyskusja na ten temat jest 
niewłaściwa.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał list otwarty Wojewody 
Podkarpackiego do parlamentarzystów, samorządowców, związków zawodowych 
ratownictwa medycznego w sprawie skoncentrowanych stanowisk dyspozytorów 
medycznych. List dotyczy trwających w całym kraju przygotowań do wdrożenia 
systemu powiadamiania ratunkowego, mającego na celu podniesienie poczucia 
bezpieczeństwa i zbudowanie jednolitego, funkcjonalnego oraz stabilnego systemu. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił również pismo Podkarpackiego 
Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie dotyczące 
nieprawidłowości w realizacji obowiązków gminy w zakresie ochrony środowiska, a 
ściśle gospodarki ściekowej stwierdzonych podczas kontroli dokonanej przez 
Wojewódzki Inspektorat Środowiska w dniach 27-28 lipca br. w gminie Radomyśl 
nad Sanem.  
Odczytane pisma stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że w maju br. wpłynęło do 
Urzędu Gminy pismo z Urzędu Marszałkowskiego dotyczące budowy chodnika w 
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Chwałowicach. Rada Gminy o tym piśmie nie została poinformowana i należałoby tę 
sprawę przedstawić.  
Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj oznajmiła, że w chwili obecnej trudno jest na ten 
temat coś powiedzieć, ale sprawa będzie rozeznana i przedstawiona.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka poinformował, że w m. Żabno jest 
nieruchomość, której jedyny właściciel zmarł jakiś czas temu. Osoba ta nie posiadała 
najbliższej rodziny, natomiast dalsza nie wykazuje zainteresowania względem 
nieruchomości. Można by się zastanowić nad przejęciem przez gminę tej 
nieruchomości, aby zapobiec dewastacji zabudowań. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz odpowiedział, że jest to trudna sprawa i najpierw 
należałoby sprawdzić czy są dalsi spadkobiercy przed podjęciem działań o przejęcie 
nieruchomości. 
Sołtys sołectwa Chwałowice Adam Majewski odniósł się do sprawy koszenia 
poboczy przy drogach wojewódzkich. Powiedział, że odbywa się ono dwukrotnie w 
sezonie i ostatnie koszenie nie we wszystkich miejscowościach np. na odcinku od 
Antoniowa do granicy z województwem lubelskim, było niedokładne tj. wykoszono 
tylko jeden pas trawy. Obecnie pobocza są zarośnięte. Należałoby zainterweniować, 
aby koszenie przeprowadzano należycie. 
 
Na sesji zostały zgłoszone przez radnych następujące wnioski: 
 
Wnioski radnych Małgorzaty Krawiec, Jana Ziemniaka oraz sołtys wsi Wola 
Rzeczycka Jolanty Lachowskiej: 
1 „Zaplanować w budżecie gminy na 2012r. środki finansowe na kontynuację 
gruntownego remontu domu ludowego w Woli Rzeczyckiej”. 
2. „Zlikwidowanie „dzikiego” zjazdu z drogi wojewódzkiej przy cmentarzu w Woli 
Rzeczyckiej i oznakowanie przystanku MKS przy cmentarzu (wykonać do 
01.11.2011r.)”.  
 
Wniosek radnego Jerzego Gorczycy: 
3. „Zwracam się z prośbą o zajęcie się sprawą wycinki drzew (olszy) w miejscowości 
Musików. Drzew te wymagają wycięcia ponieważ zagrażają bezpieczeństwu 
mieszkańców, gdyż jest to teren bagnisty. Wycinka tych drzew jest możliwa tylko 
przy dużych mrozach”. 
 
Wniosek radnego Zygmunta Janoszka: 
4. „ Wnioskuję o ujęcie w budżecie na 2012r. środków na remont dróg na osiedlu AK 
w Radomyślu zniszczonych podczas robót związanych z budową kanalizacji 
sanitarnej”. 
 
Wniosek radnego Kazimierza Pasztaleńca: 
5. „ Proszę o zdecydowane działania służb odpowiedzialnych za wypompowanie 
wody z kanału „A” w miejscowości Chwałowice. Sądzę, że usuwanie wody w czasie 
zagrożenia powodziowego jest obowiązkiem służb odpowiedzialnych, bez zbędnego 
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przypominania czy interwencji ze strony społeczeństwa. Proszę o informację kto jest 
zobowiązany i odpowiedzialny za w/w czynności”. 
 
Wnioski radnego Stanisława Kosińskiego: 
6. „ Budowa chodnika w Chwałowicach – 3 kilometry”. 
7. „ Utwardzenie drogi wojewódzkiej – 2 kilometry”. 
8. „Utwardzenie dróg przeciwpowodziowych  Chwałowice – Popowice – 4 
kilometry”. 
9. „ Oczyszczenie rowów od kanału A w stronę jeziora i w stronę wału”. 
10. „ Oczyszczenie jeziora i odmulenie”. 
11. „ Dokończenie oświetlenia w Chwałowicach” 
12. „ Budowa wiat w Chwałowicach na 3 przystanki”. 
 
Ad. VIII. Godz. 1222 
Na tym zakończono obrady VIII sesji Rady Gminy. 
 
Protokołował: 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 
 
 
 
 


